
Bestyrelsesmøde d.18-1-17 Lejerbo  afd.725-0 

1. Referat fra sidst blev godkendt. 

 

2. Varmemester: Redigering af vedligeholdelsesreglement. 

 

Ny lejer i nr. 23 er blevet budt velkommen med en blomst. 

  

Molokkerne er nu taget i brug, de knækkede fliser ved molokkerne bliver udskiftet og der 

sættes pullerter op, for at forhindre påkørsel. 

Græsarmering er lagt i græsset og fungere godt. 

Carportene er færdige og ønsker man en carport, kan man henvende sig hos vores 

varmemester, Lars og få lavet en skriftlig og bindende ansøgning.    

                                     

3. Formand: Inge-Marie afviklede formandsposten med ros til vores samlede indsats og vi var 

alle enige om vi har haft et godt og gensidigt samarbejde. Tak til vores formand og hendes 

indsats. 

 

4. Repræsentantskabsmøde: Vi fik et referat af Anna Lise. 

 

5. Bordet rundt: Brug venligst molokkerne til affald, ingen henstilling af affaldsposer andre 

steder. 

 

 

6. Evt.:  Jørgen laver dagsorden til næste møde, hvor vi håber på gode indslag/ ideer til vores 

fælles skur kan drøftes og vi vil lave en navne- konkurrence med gevinst.   

 

 

Næste møde 1- 03-17 kl. 17  

          Referent Tina   


